



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: PHILADELPHIA INSURANCE Date: 23-05-2021 11:39:36 AM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: فيلادلفيا للتأمين التاريخ: AM 11:39:36 2021-05-23 الموضوع: رأي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات</p>
<p>Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Al-Abassi & CO an Independent Member of Moore Stephens International Limited as follows:-</p>	<p>نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Al-Abassi & CO an Independent Member of Moore Stephens International Limited كما يلي:-</p>
<p>Type of Report: Qualified</p>	<p>نوع التقرير: تحفظ</p>
<p>Company's opinion:</p>	<p>رأي الشركة:</p>
<p>Reservation 1: We were not provided with the confirmation of the balances of the accounts of one of the banks that the company deals with regarding the financial relationship with it as on 31/12/2020.</p> <p>The company contacted the bank several times according to the approved forms for this purpose, and the required statements were not provided to us to date, despite the issuance of a forensic warning.</p> <p>Reservation No. 2: We were not provided with the settlement of the Jordanian Insurance Federation account as of 12/31/2020.</p> <p>A settlement will be prepared for the Jordan Insurance Federation account.</p> <p>Reserve No. 3: Other assets include a "pending settlement account".</p> <p>The suspended account represents the value of checks issued from bank accounts for judicial decisions by the enforcement departments, and the company follows them up and processes them accounting, knowing that these amounts are matched by claims that are somewhat sufficient to cover them. Courts due to the Corona pandemic.</p>	<p>التحفظ 1: لم يتم تزويدنا بتأييد أرصدة حسابات أحد البنوك التي تتعامل معها الشركة حول العلاقة المالية معها كما في 2020/12/31.</p> <p>قامت الشركة بمراسلة البنك عدة مرات وحسب النماذج المعتمدة لهذه الغاية، ولم يتم تزويدنا بالكشوفات المطلوبة حتى تاريخه رغم توجيه إنذار عدلي بذلك.</p> <p>التحفظ رقم 2: لم يتم تزويدنا بتسوية حساب الاتحاد الأردني لشركات التأمين كما في 2020/12/31.</p> <p>سيتم تجهيز تسوية لحساب الاتحاد الأردني لشركات التأمين.</p> <p>التحفظ رقم 3: تتضمن الموجودات الأخرى "حساب معلق لحين التسوية"</p> <p>يمثل الحساب المعلق قيمة الشيكات الصادرة من الحسابات البنكية الخاصة بقرارات قضائية عن طريق دوائر التنفيذ، وتقوم الشركة بمتابعتها ومعالجتها محاسبيا، علما أن هذه المبالغ يقابلها إدعاءات كافية إلى حد ما لتغطيتها، ولكن نحتاج إلى مراجعة المحاكم وإلى وقت طويل لإنهاؤها خاصة على ضوء عدم انتظام دوام المحاكم بسبب جائحة كورونا.</p>



Date of auditor's report: 01-03-2021	تاريخ تقرير المدقق: 2021-03-01
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: brahim Anour Safa Position: موظف حاسوب	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: brahim Anour Safa المنصب: موظف حاسوب